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Interpellation från Nackalistan till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau (M) 

Vad händer med planerna för idrottskluster på Järlahöjden? 
Järlahöjden är idag en plats som domineras av idrottsytor såsom simhall, ishall, fotbollstält, fotbollsplaner, 
löparbanor och bollhall samt av utbildningslokaler främst i form av Nacka gymnasium men även av 
Eklidens skola och den nya Järlahöjdens förskola. Enligt programmet för Centrala Nacka ska området när 
Nacka stad byggts klart kring 2030 även fortsättningsvis inhysa ett kluster av idrottsanläggningar, 
förskola, skola, gymnasium, en ny stadspark, en stadsgata samt en tunnelbanestation, butiksytor och ett 
stort antal bostäder. I alla fall om detaljplaneprogrammet som antogs 2015, som en konsekvens av 
beslutet att bygga tunnelbana och bygga Nacka Stad, ska efterlevas.  

Förslaget 2020 om att flytta de två planerade ishallarna från Järlahöjden till Ektorpsvägen i Skuru 
bemöttes av mycket skarp kritik från såväl allmänheten som Nackalistan. De styrande partierna M, KD, C 
och L valde då att backa. Nackalistan har från början varit för den ursprungliga planen att ersätta den 
existerande ishallen med två nya ishallar på Järlahöjden, för att samla idrottsanläggningarna i ett centralt 
beläget idrottskluster. 

Vad vi förstår planeras inte heller längre för någon friidrottsarena på Järlahöjden, vilket fanns med i en 
illustration i programplanen för Centrala Nacka 2015. I stället pratar man om friidrottsyta, men ingen 
konkretisering kring vad det innebär. 

Simhallen som idag ligger här är i behov av upprustning och modernisering, men eftersom den inte skall 
vara kvar permanent så görs det inte mer än akuta åtgärder.  

Nuläget är att programplanen från 2015 är inaktuell och ingen projektering av Järlahöjden pågår, 
åtminstone inte så vitt vi känner till. Detta område som idrotten så väl behöver, och som behöver fortsätta 
att fungera som ett hjärta och nav för idrotten på hela Sicklaön, måste prioriteras och utbyggnaden måste 
komma i gång snarast. 

Efter valet i september 2022 kommunicerades det ut att det skulle tillsättas en arbetsgrupp för att arbeta 
med planering av Järlahöjden. Sedan dess har det varit tyst. Vid samtal med tjänstepersoner har 
representanter för idrottsrörelsen fått ofullständiga och diffusa svar, att politiken just nu arbetar med 
planen och att det inte går att säga när i tiden den beräknas bli klar.  

 

Därför vill vi i Nackalistan ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande: 

• Hur många och hur stora fotbollsplaner kommer att anläggas på Järlahöjden? 
• När planeras den nya simhallen att vara klar? 
• När kommer de två ishallarna på Järlahöjden stå klara? 
• Vad avses med friidrottsyta, kommer till exempel det att anläggas en 400-meters löparbana? 
• Hur ser tidsplanen i stort ut för Järlahöjden?  
• Kommer idrottsrörelsen ges möjlighet att påverka planeringen? 

 

Nackalistan 2023-11-06 

 
 
Mikael Carlsson  

http://www.nackalistan.se/
mailto:info@nackalistan.se
https://www.nacka.se/48efec/contentassets/839b9ec06ce548f6b97bb4cacabffca1/program-centrala-nacka_antagande_slutversion.pdf

